


Mht. selve byggeriet og valget af byggematerialer ser lokaludvalget

gerne, at der følges op på udmeldingerne om, at der vil blive valgt de

bedste og mest miljøvenlige materialer, og at der i byggeriet i det hele

taget tænkes ud fra en miljørigtig og bæredygtig tilgang.

Endelig peger lokaludvalget på behovet for løsninger for det mere

socialt betingede arbejde i området. Det er vigtigt, at der bliver tilført

kulturelle indslag, der kan supplere de kommercielle sider af et nyt

center. Hvis det er muligt, bør centret også rumme faciliteter for

socialt arbejde i Vanløse - også gerne for det frivillige område.
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